
Interpellationssvar pepparrotsbadet 
 
Med anledning av dessa starka skrivningar från Moderaterna frågar jag dig Peter Book, i 
egenskap av moderat kommunstyrelseordförande. 
 
Tänker du sälja ut Pepparrotsbadet? 
 
Den Moderata hållningen är att outsourca café- och restaurangverksamhet och 
gymverksamheten på pepparrotsbadet är något man bör göra så snart som möjligt. På lång sikt 
vill vi att Pepparrotsbadet prövas för försäljning.  
 
Varför underskattar ditt parti den kommunala förmågan att driva vår fina anläggning, nu när 
den äntligen har förutsättningar att nå sin fulla potential utan hinder från pandemin? 
 

Moderaterna uppfattar att kommunen inte ska bedriva verksamhet som konkurrerar med 
privata aktörer. Den café- och restaurangverksamhet och gymverksamheten som finns i 
Pepparotsbadet bör därför bedrivas av privata företag och inte kommunen. Kommunen har 
stora behov av att göra investeringar inom många områden så som skolan och vård och 
omsorg. Därför är det för oss naturligt att outsourca dessa snarast möjligt. Detta är inte en 
fråga gällande om kommunen har förmåga att driva anläggningen, utan om kommunen ska 
göra detta, för oss är svaret nej. Kommunen har stora kostnadsutmaningar och att då lägga 
dessa pengar på café- och restaurangverksamhet och gym är inte att prioritera pengarna på rätt 
sätt. Att outsourca verksamheten på Pepparotsbadet till privata aktörer gör att man kan lägga 
dem pengarna på andra investeringar eller verksamheter. Dessutom skulle försäljningen av 
fastigheten minska kommunens låneskuld. 
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